
Protokoll SMC-Kronoberg styrelsemöte 200804 
 

 

1. Mötets öppnande: Björn hälsade alla hjärtligt välkomna efter semestern. 

 

2. Godkännande av dagordning.: Dagordningen lästes igenom och 

godkändes. 
 

3. Föregående mötesprotokoll: Lästes igenom och godkändes. 

 

4. Framskjutna ärenden: Inga framskjutna ärenden. 
 

5. Rapporter: 

 Ordförande: Möte om Länstian, det ska bli jämnare fördelat så alla 

som vill åka på Storkurshelgen och ordförandemöte. 

 Kassör: Vi har god ekonomi, Vi har fått från Länstian. De enda 

utgifterna vi haft är kl och hyra. 

 Länsinformatör: Inte närvarande. 

 Vägspanare: Janne har startat en ny Facebook, vägar i sydost. Janne 

varnar för gräsklippning utmed de lite mindre vägarna och sprätter ut 

gräset i vägbanan. Han varnar också för de som ”plockar” svamp 

utmed vägarna med bil och hänger ut genom bilrutan. 

 Valberedning: Vakant. 

 Övrigt: Inget på övrigt. 

 

6. Skrivelser: Inga skrivelser. 
 

7. Hemsida: Ingenting om Hemsidan. 

 

8. Aktiviteter i höst: Grilla hos Carlos vi i styrelsen. Jannerunda den 19/9 kl 

10.00. Start i Eke vägskäl. Ca 25 mil. Max 15 st och medtag eget fika. 

Ev en Hojvårdskurs inför avställningen. Öppet hus i lokalen 5/10 12-14.00. 

Lucefika på Luciadagen den 13/12 15-17.00. 

 

9. Aktiviteter  2021: 2 dagarstur, Olles onsdag, Sjön runt Kronobergsrundan, 

Avrostning, förslag med övningar utmed väg, Årsmöte, Seoss, Grilla, öppet 

hus, Fler rundor, HLR kurs, 

 

10. Hur få fler styrelsemedlemmar i Corona tider? Annonsera på Facebook, 

Testa radioreklam, 

 

11. Ekonomiska beslut: Ny dator ska införskaffas. 



12. Nästa möte: 1/9 kl 18.00. 

 

 

13. Mötets avslutande: Björn tackade för visat intresse och avslutade 

mötet. 

 

 

 

 

Björn Jacobsson        Gunilla Helge 


